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کشورمان با دارا بودن ۱۳ هزار کیلومتر خط 
ریلی، جزو دارندگان طولانی ترین خطوط 
ریلی دنیا قرار دارد که این مسئله مسئولیت 
پلیس راه آهن را حساس تر می کند. سالانه 
میلیون ها مســافر و بیــش از ۳۳ میلیون 
تن کالا توسط شــبکه ریلی کشور جابه جا 
می شــوند و از همین رو حفاظت از خطوط 
ریلی اهمیت بیشتری پیدا می کند حفاظتی 
که گاهی اوقات معتادان متجاهر به عنوان 

خطری برای آن محسوب می شوند.
ســرقت از ریل های راه آهن 

خطری جدی
متاسفانه گاها دیده شده برخی از معتادان 
لامکان و سارقان خرد اقدام به سرقت پیچ و 
مهره های ریل های قطار کرده غافل از آنکه 
ســرقت این موارد ممکن است جان تعداد 
زیادی از مســافران را به مخاطره بیندازد و 
از این رو پلیس برخــورد جدی در برابر این 
موارد خواهد داشت. به عنوان مثال ماموران 
پلیس در گشت زنی خود به دو نفر در حاشیه 
خط راه آهن مشکوک شــدند که با زیر نظر 
گرفتن این افراد متوجه شــدند که این دو 
متهم اقدام به سرقت مقادیر زیادی سنگ 
زیر خط آهن که موسوم به سنگ بالاست  و 
مقاومت زیادی دارند، کرده اند. این در حالی 
است که در ادامه بررسی این پرونده، پلیس 
متوجه شد که این افراد در دو اقدام جداگانه، 

چهار تن از این سنگ ها را به سرقت برده اند.
خارج شدن دو قطار از مسیر در 

یک محور
هفته گذشــته بــود که قطار مســافربری 
مشهد_همدان در شهر پرند استان تهران 
از مســیر خود خارج و به درون دره واژگون 
شد. گفتنی است که روز جمعه هفته گذشته 
نیز قطار باری در منطقه آپرین اسلامشهر از 
مسیر اصلی خود منحرف شد که خوشبختانه 
تلفات جانی به همراه نداشت. پس از وقوع 
دو حادثه مشابه در بازه زمانی یک هفته ای 
در اسلامشهر و پرند، با اینکه تاکنون علت 
اصلی این حادثه از ســوی مسئولان امر به 
صورت رسمی اعلام نشده اســت، اما این 
احتمال وجود دارد که نبــود ریل راه آهن 
در مســیر قطار، عامل اصلی واژگونی قطار 

مسافربری باشد.
جمع آوری معتــادان متجاهر 
ظرف ۴۸ ساعت امکان پذیر 

است
سرهنگ مهدی ســرپناه معاون اجتماعی 
فرماندهی انتظامی غرب اســتان تهران در 
خصوص وقوع دو حادثــه خروج قطارهای 
مســافربری و باری از ریل اصلی طی هفته 
گذشته در پرند و آپرین اسلامشهر تصریح 
کرد: کارشناسان در حال بررسی علت وقوع 
این دو حادثه هســتند. وی در واکنش به 
احتمال ریل دزدی توسط معتادان متجاهر 
و در پــی آن وقــوع حادثه بــرای دو قطار 

مســافربری و باری در غرب استان تهران، 
گفت: نمی توان به صورت قطعی اعلام کرد 
که علت اصلی وقوع این دو حادثه نبود ریل 
یا ریل دزدی اســت، احتمــال دارد که این 
موضوع عامل اصلی وقوع حادثه باشــد. به 
گفته سرهنگ سرپناه نهادهای رسمی در 
حال بررسی علت وقوع این دو حادثه هستند 
و پس از بررسی قطعاً این موضوع به اطلاع 
همگان خواهد رسید، لذا باید منتظر اعلام 
رســمی علت وقوع حادثه بمانیم. با دستور 
صریح و قاطع ســردار خانچرلــی فرمانده 
انتظامی غرب اســتان تهــران طرح های 
ما بــرای جمــع آوری معتــادان متجاهر 
و شناســایی و دســتگیری عمده فروشان 
موادمخدر در غرب استان در حال اجراست 
و در این خصوص جمع آوری، دستگیری و 
کشــفیات قابل توجهی داشتیم. وی افزود: 
به تمــام کلانتری های حوزه اســتحفاظی 
غرب استان تهران دســتورهایی مبنی بر 
جمع آوری معتادان متجاهر ابلاغ شــده و 

دایره های تجســس کلانتری ها به صورت 
شبانه روز در حال انجام ماموریت های خود 
هستند. سرهنگ سرپناه با بیان اینکه نیروی 
انتظامی این آمادگــی را دارد که ظرف ۴۸ 
ساعت معتادان متجاهر را جمع آوری کند، 
تصریح کرد: متاســفانه متولیــان امر پس 
از جمع آوری معتــادان متجاهر، کم کاری 
می کنند و پلیس را در انجام این وظیفه تنها 
می گذارند. وی افزود: نیــروی انتظامی در 
خصوص معتادان متجاهر وظیفه دارد که این 
افراد را جمع آوری و تحویل متولیان دیگر که 
در بحث نگهداری آن ها و بازپروریشان نقش 
دارند، بدهد. معــاون اجتماعی فرماندهی 
انتظامی غرب اســتان تهران با بیان اینکه 
نیروی انتظامی متولی تأمین نظم و امنیت 
در سطح شهر اســت، گفت: تولید امنیت 
برعهده سازمان ها و نهادهای دیگر جامعه 

است که باید در کنار پلیس همکاری کنند.
 نهادهای ذی صــاح کوتاهی 

می کنند

حال به گفته فرماندهــان نیروی انتظامی، 
پلیس در امر جمــع آوری معتادان متجاهر 
دست تنهاســت و در این زمینه نهادهای 
ذی صــلاح کوتاهــی می کننــد و پس از 
جمع آوری معتادان برنامــه خاصی ندارند 
و در ادامــه معتــادان پــس از بازپروری 
در کمپ هــا، در کوتاه تریــن بــازه زمانی 
 ترخیص می شوند و دوباره به سطح شهرها
 باز می گردند.  بازگشــت معتادان به سطح 
شهر تبعات جبران ناپذیری به همراه دارد، 
چرا که این افراد برای تهیه موادمخدر خود 
دست به هر اقدامی می زنند، از فروش اموال 
سرقتی، دیواره های صوتی در بزرگراه ها تا 
کیف قاپی و انواع و اقسام سرقت از شهروندان. 
همان طور که بیان شــد، معتادان متجاهر 
برای تأمیــن مواد مصرفی خود دســت به 
هر اقدامی می زنند و ریــل دزدی و فروش 
آهن های ریل راه آهن به ضایعاتی ها، یکی از 
راه های تأمین وجه مورد نیازشان برای تهیه 

موادمخدر است.

 امتحانات حضوری سوادآموزان
 در تیر ماه

ایسنا: رئیس سازمان نهضت سوادآموزی درباره 
زمان برگزاری آزمون استخدامی آموزش دهندگان 
نهضت ســوادآموزی اظهار کرد: ستاد کرونا اعلام 
می کند؛ اما قاعده این اســت که تیرماه این آزمون 
را برگزار کنیم. شــاپور محمدزاده افزود: ثبت نام 
تکمیل شــده و ۲۴ هزار نفر در این آزمون شرکت 
می کنند. رئیس ســازمان نهضت ســوادآموزی با 
بیان اینکه امید است آموزش دهنده های نهضت از 
این فرصت کرونایی برای مطالعات بیشتر استفاده 
کنند، گفت: هم ســازمان نهضت ســوادآموزی و 
هم جهاددانشــگاهی دروس و منابع اختصاصی و 
عمومی را برای مطالعه روی سایت قرار داده ایم که 

متقاضیان می توانند آن را مطالعه کنند.

گسل های مشاء و ری مطالعات 
لرزه شناسی نشده اند

مهر: عضو شورای اسلامی شــهر تهران با اشاره به 
این که گسل های مشاء و ری مطالعات لرزه شناسی 
نشده اند از شــهرداری تهران درخواست کرد که 
اطلاعات مکانی گسل ها را منتشر کند. سید آرش 
حسینی میلانی در دویست و شانزدهمین جلسه 
صحن علنی شورای شهر تهران در تذکری درباره 
ضرورت مطالعات دقیق درخصوص گسل های تهران 
گفت: زمین لرزه های اخیر تهران براساس اظهارات 
متخصصان به خاطر فعال شدن گسل مشاء است در 
حالی که در مورد گسل های مشاء و ری مطالعات 
بنیادین و جامعی انجام نشده و دچار بی مهری هایی 
شــده اند. وی ادامه داد: اگر ســازمان های ملی و 
دســتگاه های بزرگ قادر به انجام مطالعه و تأمین 
مالی در این باره نیستند، لازم است شهر تهران برای 

انجام این مهم اقدام کند.

 سردرگمی مردم در نحوه
 اجرای طرح ترافیک

ایرنا: زهرا نژاد بهرام عضو شورای شهر تهران نسبت 
به عملکرد شهردار تهران در خصوص نابسامانی در 
اجرای طرح ترافیک و واگذاری دستگاه زباله سوز 
به قم انتقاد کرد. عضو هیئت رئیســه شورای شهر 
تهران گفت: تکلیف شهروندان در استفاده از طرح 
ترافیک هنوز مشخص نیست و شهردار تهران باید 
در خصوص آشــفتگی ترافیکی پایتخت پاسخگو 
باشد. او افزود: بسیاری از شــهروندان از روز شنبه 
درباره اجرا نشدن طرح ترافیک اطلاعی نداشتند. 
عضو شــورای شــهر تهران در ادامه در خصوص 
ارسال دستگاه زباله سوز به قم گفت: آخرین اخبار 
دریافتی در خصوص دســتگاه زباله ســوز اهدایی 
دولت چین به کلانشــهر تهران حاکی از آن است 
که با پیشنهاد و پیگیری جدی شــهردار قم، این 
دستگاه زباله سوز به شــهر قم اختصاص یافت. او 
افزود: این در حالی است که بر اساس آمارهای ارائه 
شده از زمان شیوع ویروس کرونا میزان جمع آوری 
پسماندهای خطرناک بیمارستانی تهران به عنوان 
پایتخت کشــور در طول روز به ۱۱۰ تن افزایش 
پیدا کرده است و شرایط موجود این امکان را برای 
بیمارستان ها فراهم نمی کند که بخواهند با استفاده 
از دستگاه های اتوکلاو پســماندهای بیمارستانی 

خود را بی خطر کنند.

جمع آوری ۱۴۶ میلیارد تومان 
زکات

شــهر خبر: مدیر کل امور اجرایی زکات کمیته 
امداد امام خمینی )ره( گفت: ۱۴۶ میلیارد تومان 
زکات و کفــاره جمع آوری شــده اســت. محمد 
سراب نشــین افزود: ایــن آمار مربوط اســت به 
پایگاه های کمیته امداد و همچنین مراکز نیکوکاری 
و مؤسسات و خیریه هایی که با کمیته امداد ارتباط 
دارند. مدیر کل امور اجرایــی زکات کمیته امداد 
امام خمینی)ره( تاکید کرد: همچنین بخش قابل 
توجهی از مبالغ جمع آوری شده در زکات و کفاره 
از طریق پایگاه های کمیته امداد در سطح شهرها 
بوده است همچنین بخشی از کمک ها نیز از طریق 

روش های الکترونیکی انجام شده است.

 نوه ها فقط به میزان سهم 
پدر یا مادر خود ارث می برند

باشگاه خبرنگاران جوان: برای ارث بردن نوه 
از مادر بزرگ یا پدر بزرگ خود یک قاعده کلی 
وجود دارد و آن هم این است که برای تحقق این 
امر فرزندی از متوفی نباید باقی مانده باشد. باید 
توجه داشته باشید تا زمانی که فرزندی از متوفی 
باقی مانده باشد نوبت به نوه نمی رسد یعنی اگر 
شخصی که فوت کرده چهار فرزند داشته باشد و 
دو فرزند او قبل از پدر فوت شده باشند و در زمان 
فوت فقط دو فرزند او زنده باشــد ارث متعلق به 
فرزندان باقی مانده است و فرزندان پسر و دختر 
فوت شــده قبل از پدربزرگ ارثی نمی برند. اگر 
نوبت به ارث بردن نوه ها برســد و هیچ فرزندی 
نباشــد نوادگان ارث می برند و این ارث بین نوه 

دختری و پسری تقسیم می شود. 
نوه ها فقط به میزان ســهم پدر یا مادر خود ارث 
می برند یعنی هر یک از نوه های دختری به میزان 
سهم الارث دختر متوفی و سهم هر یک از نوه های 
پسری به میزان ســهم الارث پسر متوفی باشد 
که نسبت پسر دو و دختر یک بین آن ها تقسیم 

می شود.

کوتاه از جامعه
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ادامه از صفحه یک... 
 آن هــا در قالــب برنامه هــای آموزشــی و 
اطلاع رســانی عمومی ارائه شــود. ســینما 
یکی از ابزارهــای مؤثر در این اطلاع رســانی 
اســت. فیلمســازان دغدغه مند اجتماعی با 
حساسیت هایی که نسبت به جامعه دارند غالباً 
شاخک هایشان زودتر واکنش نشان می دهد. 
اساساً یک ســینماگر اجتماعی باید جلوتر از 
جامعه حرکت کند و دو گام جلوتر از مخاطب 
باشــد تا آیینه ای در مقابل جامعــه قرار دهد 
اگر چه متأســفانه مدیریت فرهنگی با موانع و 
توقیف ها دائم می خواهد فیلمساز را عقب نگه 
دارد. یکی از مشــکلات اصلی فیلمسازان تابو 
باقی ماندن بخش عمده ای از مسائل اجتماعی 
است. سینمای اجتماعی باید مبتنی بر تحقیق 
و پژوهش باشد و فیلمساز این آزادی را داشته 
باشــد که با فراغ خاطر به مســائل اجتماعی 
بپردازد، اما همیشه باید و نبایدهایی وجود دارد 
که دست فیلمساز را می بندد و فضا را برای کار 
او محدود می کند. محدودیت هایی که عبور از 
آن آنقدر از فیلمساز انرژی می گیرد که یا باید 
قید آن را بزند یا به جای پخته تر کردن سوژه، 
زمان و انــرژی خود را صــرف جنگیدن برای 
رفع محدودیت ها کند. از یکسو مسئولیتی که 
در مرحله پژوهش و مواجهه با مشکلات روی 
دوشش قرار گرفته سنگینی می کند و از سوی 
دیگر باید با موانع ســاخت فیلم بجنگد. ذهن 
رها از دغدغه اقتصادی و سانســور، بر گیرایی 
و اثرگــذاری بهتر فیلم متمرکز خواهد شــد. 
سینما که ســرگرمی صرف نیســت. خانواده 
پس از تماشــای یک فیلم ذهنش درگیر پیام 
خواهد شــد و به این فکر خواهد کرد که رفتار 
و وظایفش در مواجهه با شرایط مشابه چگونه 
خواهد بود. می توان از آثار اجتماعی سینمای 
ایران نمونه های بسیاری را ذکر کرد که در این 
حوزه کارکرد قابل توجهی داشــته اند. لازمه 
اثربخشــی بهتر این آثار عرضه و در دسترس 
عموم قرار گرفتن آنهاســت و نه محدود کردن 
نمایش شان. مدیریت فرهنگی باید با حمایت در 
اکران هم به فیلمسازان اجتماعی برای ادامه کار 
امید دهد و هم اسباب بیشتر دیده شدن این آثار 
را فراهم کند. تصورات موهومی نداشته باشیم 
که نمایش فیلم مسئله ساز خواهد شد. تجربه 
نشان داد که مانع تراشی برای اکران فیلم هایی 
همچون »خانه پدری« فاجعه ساز است. فیلم 
»رؤیای خیس« هم در اکران دچار سرنوشــت 
مشــابه دیگر آثار اجتماعی شــد. دوره بلوغ را 
که نمی شود انکار کرد و نادیده گرفت. همیشه 
هست و در همه وجود دارد. خانواده چطور باید 
با این دوران سر کند تا بچه ها در مسیر درست 
قرار بگیرند و به سلامت عبور کنند. نمی توان 
منکر نیازهای فردی و اجتماعی شــد. باید به 
آن ها پرداخت تا خانواده و جامعه شرایط سالم 
و امنی برای بچه ها شــوند. خانواده نخستین 
نهاد اجتماعی است. نگاه تربیتی را در خانواده 
فراموش نکنیم. اگر شاهد رفتارهای غلط و بعضاً 
خشونت بار از والدین هستیم دلیلش این است 
که به آن ها تعلیم درستی نداده ایم. پدر و مادر 
رفتار درست را یاد نگرفته اند در حالی که الگوی 
نسل های بعد خودشــان هم هستند. مسائل 
تربیتی زیادی وجود دارد که نســبت به آن ها 
غافل بوده ایم. به ویــژه در آموزش بخش های 
حاشیه ای و لایه های زیرین جامعه خیلی عقب 
هستیم. بهترین بســتر آموزش آثار نمایشی 
است و فراگیرترین رســانه در این حوزه رسانه 
ملی است. همه استان ها ســالن سینما ندارند 
و همه خانواده ها به آثار ســینمایی دسترسی 
ندارند. وظیفه تلویزیون است که برای ساخت 
فیلم های آموزنده و دغدغه مند سرمایه گذاری و 
با خریداری و نمایش آثار سینمایی چالش ایجاد 
کند. روانشناسان و جامعه شناسان و متخصصان 
را دعوت کند و در مورد آن بحث شکل بگیرد. 
طبق فرموده رهبر انقلاب، تلویزیون دانشــگاه 
عمومی است و این دانشگاه باید آموزش درست 
را در جامعه ایجاد کند، برای آگاهی بخشــی و 
پاســخ به نیاز جامعه، از واقعیت ها حرف بزند. 
نباید فکر کنیم که حــرف زدن راجع به برخی 
واقعیت ها بی حیایی اســت. بی حیایی زمانی 
اتفاق می افتد که در اثر ناآگاهی و آموزش ندادن 
مهارت های زندگی فاجعه انسانی رخ می دهد 
و این گونه تلخکام مــان می کند، روح جمعی 
را خدشــه دار و جایگاه پدر را در ذهن جامعه 
متزلزل می کند. وظیفه برنامه سازان تلویزیونی 
است که با مخاطب شناسی و نیازسنجی از اقشار 
مختلف برای تمام مخاطبان خوراک تولید کند. 
اگر این احساس مسئولیت در رسانه ملی باشد، 
ما فیلمسازان اجتماعی همراهشان هستیم و 
هر جا که نیاز جامعه و مردم باشد با تمام وجود 

پای کار هستیم. «
منبع: عصر ایران

یادداشت 

در حوزه زنان و کودکان خلأهای قانونی داریمکرونا با قدرت در گردش است
ایسنا: معاون بهداشت وزارت بهداشت با تاکید بر اینکه ویروس کرونا نه ضعیف شده و نه از بین رفته، بلکه با همان قدرت به کار 
خود ادامه می دهد، بر لزوم رعایت نکات بهداشت فردی و اجتماعی، فاصله گذاری اجتماعی و به ویژه استفاده از ماسک هنگام 

خروج از منزل تاکید کرد. 
علیرضا رئیسی ضمن تشکر از هموطنانی که نکات بهداشــتی مقابله با این بیماری را رعایت می کنند، گفت: البته میزان شیوع 
بیماری از شهری به شهر دیگر و حتی در مناطق مختلف شهرها متفاوت است؛ چراکه برخی به خوبی به نکات بهداشتی مقید 
هستند و فاصله گذاری اجتماعی را رعایت می کنند. وی با تاکید بر اینکه گرمای هوا منجر به از بین رفتن ویروس نمی شود، ادامه 

داد: اکنون می بینیم که مناطق گرمسیر ما نیز به این بیماری گرفتار شده اند.

مهر: دستیار حقوق شهروندی معاونت امور زنان و خانواده ریاست جمهوری گفت: در حوزه زنان و کودکان خلأهای قانونی 
داریم که در زمینه قتل رومینا اشرفی هم مشهود است. شهناز سجادی درباره آخرین وضعیت لایحه منع خشونت علیه زنان 
گفت: با توجه به وقوع اتفاق اخیر برای رومینا اشــرفی این لایحه در نوبت لوایح دولت قرار دارد و همچنان منتظر بررسی آن 

توسط کمیسیون لوایح هستیم. 
البته به دلیل وقوع اتفاق اخیر برای رومینا اشرفی بررســی آن در اولویت قرار گرفته است. سجادی با بیان اینکه بنا بر دستور 
رئیس جمهور فرایند بررسی لایحه منع خشونت علیه زنان خارج از نوبت و با اولویت آغاز خواهد شد، افزود: معاونت زنان در 

تلاش است تا در جلسات اخیر، رئیس کمیسیون لایحه را در دستورکار قرار دهد.

حدود ۱۰ ســال پیش بود که معصومه عطایی پس 
از طلاق، از سوی پدر همسرسابقش مورد سوءقصد 
اسیدپاشــی قــرار گرفــت و در جریــان آن علاوه 
برسوختگی شدید صورت، بدن و دست، بینایی اش 
را هم از دســت داد. او مدتی بعد پدرشوهرش را که 
به قصاص محکوم شده بود، بخشید و زندگی تازه ای 
را آغاز کرد. زندگی جدیدی که در تازه ترین ایستگاه 
خود به تجربه مدلینگ رسیده است. معصومه عطایی 
در گفت وگو با ایسنا، با اشاره به تجربه جدیدی که پس 
از سفالگری، کولاژ و بازیگری به دست آورده، گفت: 
پس از آنکه مورد اسیدپاشــی قرار گرفتم درد زیادی 
را تحمل کردم. زندگی برایــم تغییر کرد، اما من دلم 
نمی خواست تسلیم وضع موجود شده و به عنوان یک 
قربانی اسیدپاشی و خشونت به زندگی ام ادامه دهم. به 
همین دلیل سعی کردم هنرهای مختلفی را بیاموزم و 
در جامعه نیز نقشی فعال داشته باشم. او ادامه داد: در 

همین راستا هم دوره های مخصوص نابینایان را پشت 
سرگذاشتم. پس از آن کلاس های کولاژ و سفالگری را 
آغاز کردم که به نظرم موفقیت آمیز بود و نمایشگاهی 
هم از آثارم برگزار شــد. بعد از آن پیشنهاد بازیگری 
در تئاتر را دریافت کردم که خوشبختانه با استقبال 
روبه رو شــد به همین دلیل اجرای کار دیگری را هم 
روی صحنه بردیم و در حال آمادگی برای ســومین 
تئاتر بودیم که شیوع کرونا تمرینات ما را تعطیل کرد. 
معصومه عطایی درباره ورودش به عرصه تبلیغات و 
مدلینگ نیز اظهارکرد: همیشه دوست داشتم کاری 
کنم که برای دیگر قربانیان یک الگو باشم، وقتی در 
انجمن حمایت از قربانیان اسیدپاشی یا جاهای دیگر 
با افرادی که مورد اسیدپاشــی قرار گرفته اند روبه رو 
می شدم، بیشترین چیزی که مرا آزار می داد منزوی 
شدن و احتمال افسردگی این افراد بود. به همین دلیل 
تمام تلاشم را می کنم تا به افراد شبیه به خودم، هم 

افرادی که مورد اسیدپاشــی قرار گرفته وهم افرادی 
که نابینا هســتند امید بدهم. این تصمیم را هم در 
همین راســتا گرفتم. این قربانی اسیدپاشی با اشاره 
به اجرایی شدن تصمیمش افزود: از سال ها پیش که 
مواردی مشابه از فعالیت قربانیان اسیدپاشی در حوزه 
مدلینگ را در چند کشور آسیای شــرقی و اروپایی 
دیدم، دلم می خواست وارد این عرصه هم بشوم تا هم 
تعریفی متفاوت از زیبایی را ارائه کنیم و هم به دیگران 
امید بدهیم که هیچ کاری غیرممکن نیســت و اصلًا 
چه کسی گفته که برای مدل شدن یا ورود به عرصه 
تبلیغات حتماً باید چشمان رنگی یا پوستی صاف و 
شفاف داشــت. این تصمیم در سرم بود تا اینکه سال 
گذشته با خانم خادمی که طراح لباس بودند آشنا شدم 
و اقدامات اولیه ما برای این کار انجام شد. عطایی افزود: 
مراحل عکس برداری طی چندیــن مرحله از آذرماه 
انجام شد و بالاخره چند روز پیش با پایان مراحل این 
تصاویر منتشر شد. وی با بیان اینکه قصد دارد تا دیگر 
قربانیان اسیدپاشــی را هم از انزوا خارج کند، گفت: 
امیدوارم روزی بتوانیم یک شوی لباس برای خانم ها 

برگزار کنیم که مدل های آن قربانی اسیدپاشی باشند. 
چه ایرادی دارد که دیگر قربانیان هم مدل لباس شوند 

و حتی به عرصه تبلیغات ورود کنند.
 زیبایی آن چیزی نیســت که با چشم 

ظاهر می بینیم
عطایی درباره ورودش به عرصه تبلیغات اظهارکرد: 
اول این را بگویم که بــرای کاری که انجام دادم قصد 
مالی نداشتم و بیشتر هدفم انجام یک اقدام نمادین 
بود. به همین دلیل نیز قرارداد همکاری با این موسسه 
فرهنگی ندارم. اگر پیشــنهادی از ســوی برندهای 
مختلف شود حتماً آن را بررسی می کنم و البته دلم 
می خواهد شرایطی فراهم شــود که نه فقط من که 
دیگر قربانیان هم بتوانند در این عرصه فعالیت کنند. 
دلم می خواهد بگویم زییایی آن چیزی نیست که با 
چشــم ظاهر می بینیم. این فعال اجتماعی افزود: در 
عرصه تبلیغات نیز امیدوارم امکان ورود فراهم شود 
وشرکت ها و مؤسسات مختلف برای تبلیغ کالای خود 
صرفاً به دنبال مدل های چشــم رنگی و سلبریتی ها 

نروند. 

گفت وگو با قربانی اسیدپاشی که پس از بازیگری این بار مدل شد

زیبایی آن چیزی نیست که با چشم ظاهر می بینیم

امنیتشهریانتظامی
اعتماد مردم پشتوانه امنیت اجتماعی است

 پلیس الگوی وحدت آفرین 
در جامعه

در نشست معاونت فرهنگی اجتماعی شهرداری با روانشناسان 
فعال در حوزه شهری باقرشهر

لزوم تشکیل اتاق فکر دوران پساکرونا و 
خدمات روان شناسی و مشاوره

معاون اجتماعی پلیس فتا ناجا خبر داد:
کاه برداری با ارسال پیام »دریافت اینترنت 

ارزان قیمت به دلیل کرونا«
نسل فردا: آیت اله العظمی ســیدمحمد علوی گرگانی با اشاره به اینکه 
پلیس الگوی وحدت آفرین درجامعه اســت، گفت: اعتماد مردم بهترین 
پشتوانه در برقراری و ایجاد امنیت اجتماعی درجامعه است. آیت اله العظمی 
سیدمحمد علوی گرگانی در دیدار فرمانده انتظامی استان قم با بیان اینکه 
رضایت مردم شاخص عملکرد دو ســمت یک نهاد است، اظهار داشت: 
خداوند هم رضایت خودش را در رضایت مردم قرار داده است. وی تصریح 
کرد: مسئولان باید همیشه مردم دار باشند و از ایجاد تفرقه بپرهیزند چرا که 
تفرقه باعث تضعیف جامعه می شود. آیت اله العظمی علوی گرگانی بر لزوم 
ایجاد وحدت در جامعه تاکید و خاطرنشان کرد: صداقت داشتن مسئولان 
باعث ایجاد وحدت در جامعه می شود و مردم را به اسلام و انقلاب دلگرم تر 
می کند. مرجع تقلید شیعیان به نقش پلیس در ایجاد وحدت و صداقت در 
جامعه اشاره کرد و بیان داشت: خدمت به مردم یکی از راهکارهای ایجاد 
وحدت در جامعه اســت که باعث می شود مردم جامعه از شما پشتیبانی 
کنند، جلب مشــارکت بیشــتر مردم با رضایت مندی از عملکرد شما به 
وجود می آید و باعث می شود مردم در برقراری امنیت به شما کمک کنند. 
آیت اله العظمی علوی گرگانی با اشاره به اینکه پلیس الگوی وحدت آفرین 
در جامعه است، گفت: اعتماد مردم بهترین پشتوانه در برقراری و ایجاد 
امنیت اجتماعی در جامعه است. سردارسید محمود میرفیضی، فرمانده 
انتظامی استان قم ادامه داد: توســعه تعاملات بین دستگاهی و استفاده 
از ظرفیت های مردمی باعث ارتقای امنیــت اجتماعی و افزایش ضریب 
امنیتی در استان است. وی بیان کرد: مردم بهترین سرمایه اجتماعی ما 
هستند، بنابراین ارتباط هدفمند و مؤثر با اقشار اجتماعی نقش مهمی در 
پوشش خلأهای انتظامی و پیشگیری اجتماعی از وقوع جرائم و آسیب های 
اجتماعی دارد. فرمانده انتظامی استان قم افزود: استان قم با دیگر استان ها 
متفاوت است بنابراین باید پلیس این استان نیز از روحیه معنوی بالاتری 

نسبت به سایر استان ها برخوردار باشد.

الهام تکیه / گروه جامعــه: معاون فرهنگی و اجتماعی شــهرداری 
باقرشهر در نشست معاونت فرهنگی اجتماعی شهرداری با روانشناسان 
فعال با اشــاره به موضوع کرونا گفت: سبک زندگی مردم به دنبال شیوع 
این ویروس و قرنطینه خانگی سه ماهه، مشکلاتی را برای خانواده ها در 
ابعاد مختلف ایجاد کرده است.  امیر محبی افزود: ضرورت دارد برای ایام 
پسا کرونا برنامه های مدونی در راستای کاهش فشار بر مردم اتخاذ شود و 
در حوزه شناسایی آسیب ها، کاهش استرس و اضطراب، ارتقای سلامت 
و روان خانواده، مهارت های ماندن درخانه، تقویت رابطه زوجین، سبک 
زندگی کرونایی و ... برنامه هایی داشته باشیم واین امر امکان پذیر نیست جز 
با بسیج و بهره مندی از تمام ظرفیت های موجود در شهر، منجمله جامعه 
روان شناسان و مشاوران و جلب همکاری داوطلبانه آن ها، بستر مناسبی را 
در حوزه فرهنگی و اجتماعی برای بهره مندی شهروندان فراهم کنیم. وی 
در ادامه با تاکید بر ضرورت قانونمند کردن فعالیت کارشناسان مشاوره و 
روان شناسی در سطح شهر گفت: هرگونه فعالیت در حوزه روان شناسی و 
مشاوره مستلزم مجوز از سازمان نظام روان شناسی و مشاوره کشور است که 
 )NGO( می تواند پس از اخذ مجوز لازم، با تشکیل یک تشکل غیر دولتی
و ثبت در فرمانداری شهرســتان ری، زمینه استفاده از ظرفیت های این 
عزیزان فراهم شود. وی در پایان گفت: بحران کرونا مشکلات اقتصادی برای 
مجموعه شهرداری، کسبه، کارگران فصلی و روز مزد و اقشار کم درآمد 
جامعه در پی داشته و مشاورین می توانند نقش حمایتی و کمک کننده 
برای مدیریت شهری داشته باشند. لازم به ذکر است برابر نتایج این نشست 
مقرر شد با پیگیری حوزه آموزش شهروندی معاونت فرهنگی اجتماعی، 
برگزاری همایش هــای رایگان در موضوعات مرتبط با کرونا تشــکیل با 

بهره گیری از ظرفیت روان شناسان و مشاوران در دستور کار قرارگیرد.

ایرنا: معاون اجتماعی پلیــس فتا ناجا درمورد کلاه بــرداری مجرمان 
ســایبری با ترفند »دریافت اینترنت ارزان قیمت به دلیــل کرونا« به 
شهروندان هشدار داد. سرهنگ رامین پاشــایی گفت: در حالی که این 
روزها به دلیل شــیوع ویروس کرونا در کشور و تلاش برای جلوگیری از 
گسترش هرچه بیشتر آن، مردم تصمیم به خانه نشینی گرفته اند، متاسفانه 
عده ای هم از این معضل سوء استفاده کرده و اقدام به فریب کاربران با وعده 
اینترنت رایگان می کنند. وی ادامه داد: در این روش، پیامی در گروه ها و 
کانال های شبکه های اجتماعی دست به دست می شود که برای دریافت 
اینترنت رایگانی که به مدت ۶۰ روز برای هر اپراتور تلفن همراه ارائه شده، 
می توانید روی لینکی که در پیام هست، کلیک کنید؛ غافل از اینکه این 
لینک تنها روشی جدید برای فیشینگ محسوب می شود و درصورتی که 
اگر از افزونه ضدفیشینگ استفاده کنید، با وارد شدن به این سایت به شما 
اعلام می کند که احتمال فیشینگ وجود دارد و بهتر است از وارد شدن 
به آن خودداری شــود. معاون اجتماعی پلیس فتا ناجا با اشاره به اینکه 
اینترنت رایگان فقط برای مشــترکان اینترنت ثابت یا اینترنت خانگی 
است و اینترنت همراه و سیار رایگان نیست، بیان داشت: کاربران نباید 
به هیچ وجه مورد فریب این دست تبلیغات اعم از دریافت شارژ رایگان، 
دریافت حجم اینترنت رایگان، اد کن جایزه بگیر و ... قرار بگیرند و به هیچ 
وجه اقدام به نصب این گونه نرم افزارها نکنند. این مقام مســئول خاطر 
نشان کرد: بسیاری از نرم افزارهایی که در سایت ها و شبکه های اجتماعی 
تبلیغ شده و رایگان برای نصب قرار دارد، می تواند یک بدافزار باشد که 
اقدام به جاسوسی از سیستم یا سوءاستفاده از اطلاعات و امکانات سیستم 
کند. سرهنگ پاشایی به هموطنان توصیه کرد: به منظور پیشگیری از 
 جرائم سایبری می توانند از طریق وب سایت پلیس فتا به آدرس اینترنتی

 www.cyberpolice.ir از آخریــن هشــدارهای ســایبری و روش های 
پیشگیری از جرائم سایبری مطلع شوند.


